
Un tronson de 11 kilometri de linie de tramvai va fi reabilitat cu fonduri europene

adevarul,

Edilul-sef Antonie Solomon a anuntat astazi ca a semnat contractul de finantare in valoare de noua milioane de 
euro pentru reabilitarea unei portiuni de 11 kilometri din calea de rulare a tramvaiului din Banie.

Potrivit proiectului care face parte din Planul Integrat de Dezvoltare Urbana a Craiovei si a fost depus in cadrul 
Programului Operational Regional, va fi reabilitata calea de rulare a tramvaiului pe portiunea bulevardul 
Decebal, pod Electroputere - strada Caracal, dar si 11 kilometri de linii de tramvai si realizarea unui sistem 
pentru managementul traficului pe axa Calea Bucuresti - bulevardul Nicolae Titulescu - Calea Severinului. 
Municipalitatea si-a propus sa modernizeze 10.878 de metri de linie de tramvai, cale simpla, 1.630 de metri de 
linie de tramvai, cale dubla, reabilitarea a zece peroane de tramvai si realizarea sistemului pentru managementul 
traficului pentru 16 intersectii. Solomon a precizat astazi ca a semnat contractual primit de la Ministerul 
Dezvoltarii si l-a trimis inapoi la autoritatile centrale. ,,Urmeaza acum parcarea subterana si cam terminam 
proiectele de 96 milioane de euro",a spus Solomon,care a precizat ca si-ar fi dorit sa elimine acest mijloc de 
transport din centrul Craiovei insa acest lucru nu mai este posibil. ,,Si pasajul suprateran prevede linie de 
tramvai deasupra", a adaugat edilul. Solomon a declarat ca nu renunta la ideea introducerii, pe ruta Gara-Parcul 
Romanescu, a unei linii de troleibuze.
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